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 ПОДГОРИЦА - На председничким изборима у Црној Гори нико из опозиције нема ни
минимум шанси против Мила Ђукановића, изјавио је данас посланик у Скупштини Србије
Зоран Драгишић за телевизију "Пинк М" и изразио уверење сам да ће Ђукановић
победити у првом кругу.

  

  "Победа у првом кругу је очекивана. Очекујем да ће Ђукановић убедљиво побиједити у
Црној Гори, на исти начин као што је Александар Вучић у Србији, те мислим да је за две
државе јако важно да их воде два државника са великим угледом међу грађанима, са
великом подршком и то је у сваком случају важно и за стабилност региона, за стабилност
сваке државе појединачно", рекао је Драгишић, који је професор на београдском
Факултету за безбедност.   

Он је оценио да је повратак Ђукановића на чело Црне Горе добра вест не само за Црну
Гору, него за читав регион.

  

Према његовим речима, црногорска опозиција често говори о вези са Русијом и Србијом
"на начин који се нама не свиђа".

  

"Та Србија о којој они причају не постоји. Та Србија, као и Црна Гора, иде снажно ка ЕУ,
а ми у ЦГ видимо једну пријатељску снажну земљу", рекао је Драгишић.

  

Он је истакао да грађани Црне Горе треба да знају да никаква дестабилизација неће
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долазити од Републике Србије, чија Влада и председник према Црној Гори воде једну
пријатељску политику.

  

Победа Ђукановића, према његовим речима, значи да ће Балкан бити много отпорнији
на покушај Русије да на Балкану оствари свој утицај, односно да ће Балкан бити миран и
стабилан.

  

"Политика коју води председник Вучић и политика коју води будући председник
Ђукановић су комплементарне, једна другој блиске, политике мира, стабилности,
регионалне сарадње, нама у Србији значи да на челу Црне Горе имамо човека који је
гарант мира и стабилности, онда ми на Балкану имамо шансу по први пут можда, да
избегнемо да се сви глобални потреси који се дешавају рефелектују на нас", рекао је
Драгишић.

  

(Танјуг)
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